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Verslag ALV "Plaatselijk Belang Zuidbarge"  
16 november 2023; 20:00 uur 

Dorpshuis ’t Hoefijzer’ te Zuidbarge 
Aanwezig: 26 leden (incl. bestuur); zie presentielijst.  
 

 
1. Opening, mededelingen, ingekomen stukken. 

Voorzitter Tiddo Mendelts opent om 20.00 uur de vergadering en heet allen welkom, in het 

bijzonder Monique Hekhuis (Wakker Emmen), Melvin Tuil (CDA) en Martin Hornes (50+ 

partij). 

De volgende personen hebben zich afgemeld: Robert Riksten (gemeente), Lineke Gienger en 

Melanie Kuhne (wijkagenten Emmen Zuid), Joke Kompier, familie Braamskamp en fam. 

Lotterman en Han de Wildt. 

     Van de burgermeester hebben we geen afmelding ontvangen. 

De aanwezige leden worden verzocht de presentielijst te tekenen. 

 

De voorzitter staat een moment stil bij het overlijden van Henk Renting m.b.t. zijn jarenlange 

betrokkenheid bij Plaatselijk Belang Zuidbarge en het dorpshuis.  

Vaststellen agenda: aanvullend punt bestuursverkiezing. Tiddo Mendelts is aftredend en hij 

wil zich herkiesbaar stellen. Omdat dit punt niet op de agenda staat en daarmee geen 

gelegenheid is gegeven voor eventuele tegenkandidaten, stellen we voor dat Tiddo zich 

volgend jaar herkiesbaar stelt en voor nu nog 1 jaar doorgaat. 

De ALV stemt hiermee in.  

 

Er zijn geen mededelingen en ingekomen stukken. 

 

2. Notulen van de ALV d.d. 17 november 2022. 

De notulen hebben op de website gestaan en ter inzage in het dorpshuis gelegen.  

Naar aanleiding van: 

* punt 7 Statutenwijziging, blad 2, artikel 3 – lidmaatschap rechtspersonen: er is contact 

geweest met de notaris over het punt om de rechtspersonen eruit te halen. In overleg met de 

notaris heeft dit ter plekke plaatsgevonden. 

* Punt 8 renovatie Kalterenbrug: helaas zijn de jukken verwijderd. 

 

De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 

 

3. Jaarverslagen. 

a) Jaarverslag Beheercommissie dorpshuis ’t Hoefijzer. 

Henk Brinkers leest het jaarverslag van de Beheercommissie voor. 

Er zijn geen vragen of opmerkingen.  

Tiddo bedankt alle leden van de Beheercommissie voor hun inzet en werkzaamheden. 

 

b) Jaarverslag Plaatselijk Belang. 

Het jaarverslag over de periode 1 september 2022 tot en met 31 augustus 2023 wordt 

door Ankie Hulst, secretaris, voorgelezen.  

Het jaarverslag wordt ook op de website gepubliceerd. 

 

4. Financieel: Beheercommissie dorpshuis ’t Hoefijzer. 

a) Financieel verslag.  

De penningmeester licht de cijfers van 2022-2023 toe aan de  

          hand van de volgende overzichten: de resultatenrekening (met diverse  
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          grootboekrekeningen), de eindbalans en de begroting voor het komende seizoen.  

          De post bijzondere baten betreft een donatie van de Provincie Drenthe, in het  

          kader van Corona en Plaatselijk Belang. 

          Het woord ‘winst’ moet gelezen worden als ‘positief saldo’ (het systeem kent dit woord nl. 

          niet).  

          De energiekosten zijn een punt van aandacht. Het contract is vastgesteld tot juni 2023. 

          Nieuwe plafonds en reparatie van het dak (onderhoudskosten) zijn betaald uit de  

          opbrengst verkopen. Naar aanleiding van een vraag vanuit de vergadering wordt 

          opgemerkt dat het volledige bedrag voor nieuwe plafonds in één jaar afgeboekt wordt  

          i.p.v. afschrijvingen over tien jaar. Dit omdat wij een sociaal culturele vereniging zijn. 

          Bijzondere lasten betreft een donatie aan de Oranjevereniging (Sinterklaas). 

          Eindbalans: het was een uitzonderlijk jaar qua bezetting. Er is heel veel gebruik gemaakt 

          van het dorpshuis. 

 

b) Verslag kascommissie. 

De kascommissie bestaat uit Jackie Enzing en Wim Borst. Zij laten weten dat de financiële 

administratie 2022-2023 er uiterst verzorgd en correct uitzag, waarvoor hulde en dank. 

Zij hebben geen onvolkomenheden kunnen vinden en adviseren de vergadering dan ook 

om het bestuur décharge te verlenen. Dit advies wordt unaniem aangenomen en de 

kascommissie wordt hartelijk bedankt voor hun werkzaamheden. 

      

c) Begroting 2023-2024. 

De penningmeester geeft een toelichting op de begroting 2023-2024, waarna 

goedkeuring/vaststelling volgt door de leden van de ALV. De begroting is behoudend 

omdat het onzeker is of we opnieuw zo’n goed jaar qua bezetting tegemoet gaan. 

Energiekosten zijn enorm gestegen. 

Diversen: o.a. aanschaf nieuwe AED. 

 

5. Financieel: Plaatselijk Belang 

a) Financieel verslag (BC+PB) over de periode 1 september ’22 – 31 augustus ’23. 

De geconsolideerde balans bestaat uit de som van de balansen van het Plaatselijk Belang 

en de Beheercommissie.  

Willy licht de cijfers verder toe.  

Aan de vergadering wordt voorgelegd om het positieve saldo van de resultatenrekening 

dorpshuis aan de rekening reserve onderhoud toe te voegen. De vergadering stemt hier 

mee in. 

Is het een idee om het kasgeld (activa PB) af te schaffen? Dit is ontstaan door een aantal 

oude inwoners die inmiddels overleden zijn.  

Opmerking: het positieve totaalbedrag lijkt hoog maar er liggen nog aantal wensen 

waardoor het bedrag snel kan afnemen.  

Algemene reserve PB is plm. 10.000 euro. Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat dit 

een relatief hoog bedrag is, afgezet tegen het EOP budget. Reactie: bestuur PB is in 

overleg met de gemeente over plannen richting verkeer. E.e.a. is afhankelijk hoe snel dit 

uitgevoerd wordt in combinatie met werkzaamheden Achter de Smidse. Het bedrag is niet 

een doel op zich. Bepaalde aanvragen verlopen net wat trager of krijgen een bestemming 

in het verschiet. 

De penningmeester wordt bedankt voor het vele werk. 

 

b) Verslag kascommissie. 

De kascommissie bestaat uit Jackie Enzing en Wim Borst. Zij laten weten dat de financiële 

administratie 2022 – 2023 er uiterst verzorgd en correct uitzag, waarvoor hulde en dank. 

Zij hebben geen onvolkomenheden kunnen vinden en adviseren de algemene 

ledenvergadering dan ook om het bestuur décharge te verlenen. Dit advies wordt 

unaniem aangenomen en de kascommissie wordt hartelijk bedankt voor hun 

werkzaamheden. 

 

c) Benoeming nieuw kascommissielid. 

Aangezien Jackie aftredend is, wordt er een nieuw kascommissielid gezocht. Jan Garming 

stelt zich hiervoor beschikbaar en wordt benoemd als opvolger voor de komende 2 jaar.  
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PAUZE 

 

 

6. Actualiteiten, waaronder Grijs en Groen en Verkeer. 

Hieronder worden punten genoemd vanuit het bestuur, maar ook inwoners worden gevraagd 

punten aan te dragen. 

Het bestuur houdt zich bezig met o.a. verlichting parkeerplaats dorpshuis; rioolinspectie 

(opvragen rapport: nog steeds niet ontvangen); doorgang Landweg, windvang molen en 

nieuwe bestemmingsplan Zuidbarge. In februari is er een voorlichting geweest in het 

dorpshuis. Via www.ruimtelijkeplannen.nl kan iedereen de plannen bekijken. 

Vanuit de vergadering wordt gevraagd wat er bij PB bekend is over de Landweg. Bewoners 

aan de Landweg hebben een hek geplaatst en het grond min of meer ‘gekaapt’ waardoor het 

onmogelijk is via de Landweg doorgang te hebben. Het speelt al jaren en heeft geen prioriteit 

bij de gemeente. Het blijkt niet te kunnen verjaren omdat het steeds weer aangekaart wordt 

bij de gemeente. 

 

7.  Rondvraag/sluiting. 

• Er wordt aandacht gevraagd voor de hoge snelheid van auto’s die gebruik maken van de  

     Ericasestraat en of van deze straat ook een 50 km. weg kan worden gemaakt.  

     We nemen de vraag mee naar het overleg met de Gemeente, afd. Verkeer wat er aan  

     maatregelen mogelijk zijn en zullen dit punt ook meenemen naar de wijkagent om daarop  

     te handhaven. 

• Opgemerkt wordt dat veel fietsers aan de verkeerde kant van de Zuidbargerstraat fietsen. 

Dit levert gevaarlijke situaties op. Ieder jaar wordt dit punt van aandacht aangekaart in 

de dorpskrant. Punt wordt ook meegenomen naar de wijkagent. 

• Gevraagd wordt naar de stand van zaken m.b.t. Glasdraad. KPN geeft te kennen in de 

loop van de 4e kwartaal beschikbaar te zijn. 

 

 

    De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en  

    bijdrage. 

 

 

    Voor akkoord:     

 

 

                  

    Voorzitter                                  Secretaris 


